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Folkatorps Ridsportsällskap 

Verksamhetsberättelse 2022 

 

Verksamhetsidé 

För att uppmuntra till en aktiv och meningsfull fritid via fysisk aktivitet samt närhet till hästar och 

natur, och för att tillgängliggöra ridsporten för alla, erbjuder föreningen ridning inom ridsportens alla 

uppsuttna grenar samt utbildning inom hästhållning. Vi vill skapa gemenskap och vara en 

välkomnande och trygg plats, både fysiskt och psykiskt. Vi vänder oss till barn, ungdomar och vuxna - 

även icke ridande, främst i och i närheten av Kumla kommun.   

Värdegrund 

Svenska ridsportförbundets ”Ridsportens ledstjärnor” ligger till grund för föreningens värdegrund. 

Värdegrunden bygger på två områden som visar vad som är betydelsefullt för vår förening, våra 

medlemmar och hästar. Med dessa vill vi tydliggöra vad vi står för inom ridsporten. 

Ansvar och respekt 

Jag tar ansvar för och hanterar hästen på ett sätt jag kan stå för och vara stolt över inför omvärlden. 

Jag ansvarar för att öka min egen kunskap och kompetens om hästen. Jag behandlar alla, både 

människor och djur, med respekt och reagerar om någon far illa. 

Gemenskap och glädje 

Glädje och gemenskap är starka drivkrafter i vår förening. Jag gör mitt bästa för att sprida glädje för att 

alla ska må bra och ha roligt. Jag uppmuntrar och peppar andra i både stort och smått för att alla ska 

kunna växa och prestera mer – vi är bäst tillsammans! 

Vision 

Folkatorps Ridsportsällskap – det självklara valet för alla ridsports- och hästintresserade i Sydnärke. 
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Ridskolan 

Antalet uppsittningar i januari var 277 st. Under året har antalet uppsittningar minskat till 202 st till 

följd av personalbrist. Lektionerna hålls måndag tom söndag fram till november då lördagslektionerna 

togs bort. Beläggningen på lektionerna har stadigt under året legat på runt 100 % beläggning.  

Vi har anordnat aktiviteter såsom träningar och tävlingar i både dressyr och hoppning. Vi har haft tema 

distansritt och anordnat prova på-tävling inom detta. Skollediga dagar har vi fyllt med läger för olika 

nivåer och åldrar. På hösten arrangerades en Hubertusjakt med ärtsoppa som avslutning.  

Nytt för i år var att ridskolan stängde ner under juli. Då hyrdes hästar ut och skötseln sköttes ideellt.  

 

Under hösten har ridskolan deltagit i Svenska Ridsportsförbundets satsning på ridborgarmärket. Cirka 

500 ryttare deltog. 

 

Studiecirkeln ”Trygg i stallet” har inte genomförts under året. En anledning till att kursen inte har 

hållits är personalbrist.  

 

Information om aktiviteter, hästar m.m. har kontinuerligt publicerats digitalt och på anslagstavlan. Det 

finns en rutin för hur nya medlemmar informeras i nybörjargrupper.  

 

Under året har vi fått tillgång till en ny anläggning. Hästarna har varit på bete där och tack vare starka 

ideella krafter har viss verksamhet kunnat bedrivas på stället. Planerna för byggnation av ridhuset har 

fortskridit och förhandsbesked samt löfte om kommunen som borgensman för banklån har utlovats. 

Diskussionerna med banken har tagit tid men banken och kommunen har möte i januari 2023. 

Föreningen 

Folkatorps Ridsportsällskap är en ideell förening. Medlemmarna ska vara välinformerade, engagerade 

och delta i ridklubbens verksamhet. Under året har ett antal medlems- /föreningsbrev skickats via mail 

samt publicerats på sociala medier.   

 

Under året har föreningen anordnat ponnyridningar ett flertal gånger, bland annat vid Kumla Sjöpark 

på Valborg, vid Gällersta Forngård på midsommarafton, på Segersjödagarna samt i Järsjö på första 

advent. Vid ett par av ponnyridningar har man även haft lotteri med priser skänkta av olika sponsorer, 

vilket har gett en del pengar till den nya anläggningen. 
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I april hölls ett extra årsmöte för att behandla frågan om huruvida föreningen fick ansöka om lån för 

byggnation av ett nytt ridhus på den nya fastigheten Hagaro. Det extra årsmötet beslutade att 

föreningen fick göra det under förutsättning att Kommunen gick med som borgenär.  

Tack vare våra otroligt starka ideella krafter har vi kunnat förlägga en del av verksamheten till den nya 

fastigheten under sommarmånaderna. Driftiga medlemmar har byggt och fixat så att det har ordnats 

uppställningsplatser där hästarna kan göras i ordning, med tillhörande sadelkammare etc, och man har 

renoverat och fräschat upp inne i huset med nya golv, tapeter, möbler etc.  

 

Styrelsen har inte aktivt arbetat för att upprätta några arbetsgrupper, däremot har ideella krafter på 

eget initiativ samordnat arbete rörande renovering av Hagaro, försäljning av förtäring vid ridklubbens 

aktiviteter, arrangerande av ponnyridningar samt flera produktförsäljningar.   

 

Under försommaren drogs hagarna om och gjordes större och man rensade bort taggtråd från 

dikeskanten. Man har även röjt en väg ner till gärdet för att kunna transportera hö.  

Styrelsen 

Ordförande: Ella Hallström 

Kassör: Charlotta Hårsmar 

Sekreterare: Ida Eklind 

Övriga ledamöter: Camilla Johansson, Lisa Marcusson, Kristin Lindenhäll 

Suppleanter: Karolina Ericsson, Therese Pettersson (tom augusti 2022) 

Revisor: Therese Marcusson utsågs till 2022 års revisor.  

Styrelsen har under 2022 haft 9 stycken styrelsemöten, vara alla utom 3 har skett digitalt. Utöver 

dessa har styrelsen träffats ett par gånger för att diskutera verksamhetsutveckling mm.  

Anläggning 

Vi arrenderar Folkatorp 510 av Ola Palm på det avtal som sträcker sig till tom 2023. Vi har under året 

fått tillgång till den nya fastigheten, Hagaro. Under sommarmånaderna har verksamheten varit förlagd 

till Hagaro, för att till hösten flytta tillbaka till Folkatorp igen.  

 

I april hölls ett extra årsmöte för att behandla frågan om huruvida föreningen fick ansöka om lån för 

byggnation av ett nytt ridhus på den nya fastigheten Hagaro. Det extra årsmötet beslutade att 

föreningen fick göra det under förutsättning att Kommunen gick med som borgenär.  

Förhandlingar med banken och kommunen angående byggnation av ny anläggning på Hagaro har 

pågått under året, dock inte med den hastighet som vi kanske hade önskat. Kommunen har gått med 
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på att vara borgenär för banklån, och förhandsbesked för byggnationer har beviljats. Arbetet 

fortskrider under 2023, bland annat med att banken och kommunen ska ha ett möte i januari.  

 

Tack vare våra otroligt starka ideella krafter har vi kunnat förlägga en del av verksamheten till den nya 

fastigheten under sommarmånaderna. Driftiga medlemmar har byggt och fixat så att det har ordnats 

uppställningsplatser där hästarna kan göras iordning, med tillhörande sadelkammare etc, och man har 

renoverat och fräschat upp inne i huset med nya golv, tapeter, möbler etc.  

 

Under försommaren drogs hagarna om och gjordes större och man rensade bort taggtråd från 

dikeskanten. Man har även röjt en väg ner till gärdet för att kunna transportera hö.  

Ekonomi 

Resultatet för 2022 var en vinst på 135 399 kr 

Motsvande för 2021 var en förlust på 431 593 kr  

 

Vi har en soliditet på 50%. En likviditetsplan har inte upprättats, däremot har en budget för 

verksamhetsåret upprättats vilken också har följts upp kontinuerligt av verksamhetschefen i enlighet 

med ansvars- och beslutstablån. Vi har en god likviditet med beredskap för större kostnader.  

Avtal med Kumla Kommun 

Enligt upphandlingen som föreningen vann 2019 har vi ett bidrag från Kumla kommun som ger oss 

470 000 kr/år för att driva vår verksamhet. Detta sträcker sig till juni 2023. 

Personal 

Philippa Ziesig är verksamhetschef för ridskolan. Petra Karlsson är anställd ridlärare på 100 %, och 

ansvarar även för grupper och bidrag. Alexandra Enander arbetar 75 % och har hand om allt det 

praktiska i stallen, såsom mockning, utfordring, städning mm. 

Under början av året har Marianne Thyberg och Morgan Ullén avslutat sina anställningar.  

Vi har under året haft extra hjälp av ridlärarna Åsa Eneroth och Karin Nilsson, samt även av Sissel 

Lystad.  

 

Verksamhetschefen har under året genomgått en chefsutbildning där bl.a. utbildning i arbetsrätt, 

kommunikation och teamarbete. Säkerhetskontroller gällande brand och olycksfall har genomförts i 

enlighet med Svenska Ridsportförbundets riktlinjer. Mederbetarsamtal har genomförts med samtliga 



Sida 5 av 5 
 

 
Folkatorps Ridsportsällskap 2023-01-22 

anställda, utvecklings- /utbildningsplaner har diskuterats muntligt, dock har inte nedskrivna planer 

upprättats.  

Hästar 

Ridskolan har under året bytt Denver mot Joy samt köpt Alma, Cloe, Grisen, Sally och Lola. De hästar 

som sålts är Bob, Donatello och Lady. Det blir 6 hästar in och 4 hästar ut under året. I december 2022 

äger föreningen 19 hästar och lånar 2 hästar på foder. 3 av hästarna har fått medryttare vilket ger 

hästarna en lugnare tillvaro samt hjälper till att bära kostnaderna för dessa. 

Våra hästar går ute på nätterna med ligghallar i hagarna för att få skydd från nederbörd och vindar. De 

fodras med timergrindar som sprider ut fodringstiderna och minskar arbetsbelastningen. Lördagar 

fodras numera blandat av medryttarna, personal och ideell kraft.  

 

Utbildningskontrollerna har blivit något eftersatt p.g.a. personalbrist. Personalbristen har också lett till 

att Philippa ensam har ansvarat för att rida och utbilda hästarna. Nya hästar har fasats in i 

verksamheten, de har inledningsvis stått en period i karantän, som också har fungerat för 

tillridning/tillpassning och lära känna period.  Information om varje häst finns på boxdörrarna på 

Folkatorp 510, däremot har det varit svårare att få till på Hagaro (där hästarna inte haft en egen box). 

Petra har under året genomgått en sadelutprovningskurs, ridlärarna har gemensamt ansvarat för att 

göra anpassningar av hästarnas utrustning.     

Ungdomssektionen Oxern 

Ordförande under året har varit Thilde Ulfgren och utöver henne har styrelsen utökats till sju 

ledamöter. 

Under året har delar av styrelsen gått en ungdomsledarkurs som anordnades av Svenska 

Ridsportförbundet. I augusti var styrelsen på middag med Kommunfullmäktige och fick motta Kumla 

Kommuns ungdomsledarstipendium för 2021. 

Under året har det planerats sju övriga aktiviteter, dock fick två ställas in pga för få anmälda. De som 

arrangerades var bland annat ett stall KM med påsktema och en övernattning med Bäst i test-tema. 


